



@Sheraton Grand Danang Resort

*您可於第三頁獲得中文的會員優惠資訊

CLUB MARRIOTT™ MEMBERSHIP BENEFITS

Club Marriott™, the most comprehensive region-wide food and beverage loyalty programme across Asia Pacific. The powerful dining and events programme features more choices and benefits for guests with exclusive access and experiences across 16 countries and regions, 17 brands and has over 330 participating hotels and more than 1,000 restaurants and bars.

As a member of **JW Marriott Hotel Hong Kong**, you gain access to the following unlimited dining and accommodation benefits at participating hotels and resorts for a full 12 months.

Membership Card Benefits (PREMIUM)

DINING BENEFITS

- Up to 30% off food and beverage bills when dining at JW Marriott Hotel Hong Kong for up to a maximum of 20 guests.
- Up to 20% off food and beverage bills for up to 10 people when dining at any other participating food and beverage outlets of Marriott International Hotels in Asia Pacific.
- In Japan, 20% off food and 15% off beverage for up to 10 people when dining at participating hotels.
- Up to 20% discount upon purchase of whole cakes at Dolce 88. Minimum 24-hours advance notice is required.

ACCOMMODATION BENEFITS

Club Marriott™ Members are eligible to receive up to a 20% discount on the Best Available Rate on weekends (Friday & Saturday) at participating Marriott International hotels, and Monday to Sunday at participating resorts across the Asia Pacific region. For JW Marriott Hotel Hong

Kong only, members are eligible to receive up to a 20% discount on the Best Available Rate from Monday to Sunday, subject to the hotel's availability.

Premium Package Certificate**

- One (1) complimentary one-night stay in Deluxe City view room with one king bed. Only valid for reservations directly made with JW Marriott Hotel Hong Kong.
- One (1) certificate for a 50% discount on standard rates of all room types. Only valid for reservations directly made with JW Marriott Hotel Hong Kong.
- One (1) certificate for buy-one (1)-night-get-one (1)-complimentary-consecutive-night stay in Deluxe City view room with one king bed on Executive Floor with two (2) Executive Lounge access. Only valid for reservations directly made with JW Marriott Hotel Hong Kong. The paid room night must be at flexible rate.
- One (1) certificate for 35% discount off dinner buffet from Monday to Wednesday for two (2) to six (6) people on food when dining at The Lounge. (Valid from 1 September to 30 November 2022 excluding public holidays eve)
- One (1) certificate for 35% discount off afternoon tea buffet from Monday to Thursday for two (2) to six(6) people on food when dining at The Lounge. (Valid from 1 September to 30 November 2022 excluding public holidays eve)
- One (1) certificate for 50% discount off upon purchase one box of 6pcs cakes. Reservation is required to be made at least 24 hours in advance. Coupon valid date refers to the pick-up date and not the booking date (Valid from 1 August to 31 October 2022)
- One (1) certificate for 35% discount on serve four (4) to six (6) people whole cake. Reservation is required to be made at least 48 hours in advance. Coupon valid date refers to the pick-up date and not the booking date (Valid from 1 September to 30 November 2022)
- One (1) HK \$200 certificate with a minimum spending of HK \$500 on food and non-alcoholic beverages at Dolce 88. Takeaway order is allowed. Coupon valid date refers to the pick-up date and not the booking date (Valid from 1 September to 30 November 2022)
- One (1) certificate for 50% discount on whole cake. Reservation is required to be made at least 48 hours in advance. Coupon valid date refers to the pick up date and not the booking date (Valid from 1 March to 31 October 2022, blackout dates is applied)
- One (1) certificate for 40% discount off on dinner from Monday to Thursday for two (2) to four (4) people on food when dining at Flint. (Valid from 1 September to 31 October 2022 excluding public holidays)
- One (1) certificate for complimentary Saturday lunch buffet for two (2) people at The Lounge (Lobby Level). Advance reservation is required. (Valid from 1 July to 31 October 2022)

***Terms & conditions apply.*

Membership Card Benefits (STANDARD)

DINING BENEFITS

- Up to 25% off food and beverage bills when dining at JW Marriott Hotel Hong Kong for up to a maximum of 20 guests.
- Up to 20% off food and beverage bills for up to 10 people when dining at any other participating food and beverage outlets of Marriott International Hotels in Asia Pacific.
- In Japan, 20% off food and 15% off beverage for up to 10 people when dining at participating hotels.
- Up to 20% discount upon purchase of whole cakes at Dolce 88. Minimum 24-hours advance notice is required.

Standard Package Certificate**

- One (1) certificate for 35% discount off dinner buffet from Monday to Wednesday for two (2) to six (6) people on food when dining at The Lounge. (Valid from 1 September to 30 November 2022 excluding public holidays eve)
- One (1) certificate for 35% discount off afternoon tea buffet from Monday to Thursday for two (2) to six (6) people on food when dining at The Lounge (Valid from 1 September to 30 November 2022 excluding public holidays eve)
- One (1) certificate for 50% discount off upon purchase one box of 6pcs cakes. Reservation is required to be made at least 24 hours in advance. Coupon valid date refers to the pick-up date and not the booking date (Valid from 1 August to 31 October 2022)
- One (1) certificate for 35% discount on serve four (4) to six (6) people whole cake. Reservation is required to be made at least 48 hours in advance. Coupon valid date refers to the pick up date and not the booking date (Valid from 1 September to 30 November 2022)
- One (1) HK \$200 certificate with a minimum spending of HK \$500 on food and non-alcoholic beverages at Dolce 88. Takeaway order is allowed. Coupon valid date refers to the pick-up date and not the booking date (Valid from 1 September to 30 November 2022)
- One (1) certificate for complimentary Saturday lunch buffet for two (2) people at The Lounge (Lobby Level). Advance reservation is required. (Valid from 1 July to 31 October 2022)



Please visit www.myclubmarriott.com for the latest listing of participating hotels, restaurants and bars as well as member exclusive offers.

Kindly contact the Club Marriott office at **+852 2126 7068** for more information

CLUB MARRIOTT™ 萬譽會會籍優惠

萬譽會是一個涵蓋整個亞太地區的全面的餐飲會員計畫。萬譽會作為強大的餐飲及活動計畫，為您於 16 個國家及地區、17 個品牌、330 多家參與酒店和 1,000 多家餐廳及酒吧，提供各種住宿禮遇、餐飲優惠、以及其他專屬的誘人特權與體驗。

貴為香港 JW 萬豪酒店萬譽會會員，您可在一年 12 個月有效期內，於所有參與酒店及度假酒店都可享受無限次數的用餐及住宿優惠。

會優越會籍優惠簡介

餐飲優惠

- 會員於香港 JW 萬豪酒店用餐，可享食物及飲料帳單 7 折優惠，共同用餐人數最多 20 人。
- 會員於亞太區其他萬豪國際集團與萬譽會合作之酒店用餐，可享食物及酒水帳單最多 8 折優惠，共同用餐人數最多 10 人。折扣適用於飯店提供的酒水，包括酒精飲料以及非酒精飲料。
- 會員於日本參與萬譽會之萬豪酒店用餐時可享食物帳單 8 折優惠及酒水帳單 85 折優惠。
- 凡惠顧 Dolce 88 購買蛋糕，可享最高八折優惠，須最少提前 24 小時預訂。

住宿優惠

- 會員入住本酒店時，可獲得最優惠房價 8 折優惠。會員於周末(星期五及星期六)入住亞太地區萬豪國際集團參與萬譽會之酒店(折扣每日適用於參與萬譽會之萬豪度假酒店)，可獲得最優惠房價至多 8 折優惠。

會優越會員禮券優惠

- 1 張免費城市景觀客房一晚住宿優惠券。憑券可免費入住香港 JW 萬豪酒店城市景觀一張特大床客房一晚。須提前預訂且視乎預訂情況而定。
- 1 張所有房型之標準價格五折優惠券。憑券以標準房價預訂香港 JW 萬豪酒店任何房型住宿一晚可獲享五折優惠。須提前預訂且視乎預訂情況而定。
- 1 張買一晚送一晚行政樓層城市景觀客房住宿優惠券。憑券以靈活退改房價預訂首晚行政樓層城市景觀一張特大床客房，可免費獲贈第二晚住宿。須提前預訂且視乎預訂情況而定。
- 1 張自助晚餐六五折優惠券，2 人至 6 人惠顧自助晚餐，憑券可享食品六五折優惠，適用於星期一至星期三。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日，假期前夕除外)
- 1 張下午茶自助餐六五折優惠券，2 人至 6 人惠顧下午茶自助餐，憑券可享食品六五折優惠，適用於星期一至星期四。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日，假期前夕除外)

- 1 張一盒 6 件蛋糕五折優惠券，凡惠顧 Dolce 88 購買一盒 6 件蛋糕憑券可享五折優惠。須最少提前 24 小時預訂。(優惠只適用於 2022 年 8 月 1 日至 10 月 31 日)
- 1 張 4 至 6 人份磅裝蛋糕六五折優惠券，凡惠顧 Dolce 88 購買 4 至 6 人份磅裝蛋糕憑券可享六五折優惠。須最少提前 48 小時預訂。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日)
- 1 張港幣\$200 優惠券，憑券於 Dolce88 消費滿港幣\$500，可享食品和不含酒精飲料港幣\$200 優惠，外賣服務適用。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日)
- 1 張磅裝蛋糕五折優惠券，凡惠顧 Dolce 88 購買磅裝蛋糕，憑券可享五折優惠。
(優惠只適用於 2022 年 3 月 1 日至 10 月 31 日，不適用日期除外)
- 1 張 2 至 4 人食品六折優惠券，逢星期一至星期四於 **Flint** 惠顧晚餐，憑券可享食品六折優惠。
(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 10 月 31 日，公眾假期除外)
- 1 張 2 人自助午餐券，逢星期六憑券可於 The Lounge 免費享用 2 位自助午餐，須提前預訂。(優惠適用於 2022 年 7 月 1 日至 10 月 31 日)

***優惠券適用香港 JW 萬豪酒店之使用條款及細則*

會標準會籍優惠簡介

餐飲優惠

- 會員於香港 JW 萬豪酒店用餐，可享食物及飲料帳單 75 折優惠，共同用餐人數最多 20 人。
- 會員於亞太區其他萬豪國際集團與萬譽會合作之酒店用餐，可享食物及酒水帳單最多 8 折優惠，共同用餐人數最多 10 人。折扣適用於飯店提供的酒水，包括酒精飲料以及非酒精飲料。
- 會員於日本參與萬譽會之萬豪酒店用餐時可享食物帳單 8 折優惠及酒水帳單 85 折優惠。
- 凡惠顧 Dolce 88 購買蛋糕，可享最高八折優惠，須最少提前 24 小時預訂。

住宿優惠

- 會員入住本酒店時，可獲得最優惠房價 8 折優惠。會員於周末(星期五及星期六)入住亞太地區萬豪國際集團參與萬譽會之酒店(折扣每日適用於參與萬譽會之萬豪度假酒店)，可獲得最優惠房價至多 8 折優惠。

會標準會員禮券優惠

- 1 張自助晚餐六五折優惠券，2 人至 6 人惠顧自助晚餐，憑券可享食品六五折優惠，適用於星期一至星期三。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日，假期前夕除外)
- 1 張下午茶自助餐六五折優惠券，2 人至 6 人惠顧下午茶自助餐，憑券可享食品六五折優惠，適用於星期一至星期四。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日，假期前夕除外)

- 1 張一盒 6 件蛋糕五折優惠券，凡惠顧 Dolce 88 購買一盒 6 件蛋糕憑券可享五折優惠。須最少提前 24 小時預訂。(優惠只適用於 2022 年 8 月 1 日至 10 月 31 日)
- 1 張 4 至 6 人份磅裝蛋糕六五折優惠券，凡惠顧 Dolce 88 購買 4 至 6 人份磅裝蛋糕憑券可享六五折優惠。須最少提前 48 小時預訂。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日)
- 1 張港幣\$200 優惠券，憑券於 Dolce88 消費滿港幣\$500，可享食品和不含酒精飲料港幣\$200 優惠，外賣服務適用。(優惠只適用於 2022 年 9 月 1 日至 11 月 30 日)
- 1 張 2 人自助午餐券，逢星期六憑券可於 The Lounge 免費享用 2 位自助午餐，須提前預訂。(優惠適用於 2022 年 7 月 1 日至 10 月 31 日)



請瀏覽萬譽會網站 www.myclubmarriott.com 獲得最新的參與會員計畫之
酒店、餐廳、酒吧名單及會員專屬優惠
請連絡香港萬譽會團隊 **+852 2126 7068** 獲得更多資訊